
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Πάνω από 12.000 τόνοι τριφύλλι απούλητοι στον Έβρο λόγω 

καραντίνας από την ευλογιά των προβάτων» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σε εξαιρετικά δυσχερή θέση έχουν περιέλθει οι παραγωγοί τριφυλλιού στον νότιο Έβρο 
μετά την καραντίνα που επιβλήθηκε από τον περασμένο μήνα, λόγω της ευλογιάς των 
προβάτων, καθώς δε δύνανται να πουλήσουν το προϊόν τους. Να σημειωθεί ότι στον 
νότιο και κεντρικό Έβρο καλλιεργούνται περίπου 50.000 στρέμματα ποτιστικά με τριφύλλι 
και 20.000 στρέμματα ξηρικά. Το μεγαλύτερο μέρος της παραγωγής, όπως οι ίδιοι οι 
αγρότες δηλώνουν, διοχετεύεται εκτός νομού. Αυτή τη στιγμή στις αποθήκες των 
παραγωγών βρίσκονται απούλητοι 12.000 και πλέον τόνοι, τη στιγμή που υπάρχουν ήδη 
ανοικτά συμβόλαια που διακόπηκαν αναγκαστικά. Δυστυχώς, οι παραγωγοί βρίσκονται 
σε απόγνωση, καθώς για πολλούς εξ αυτών είναι το μοναδικό βασικό εισόδημα. Κι 
εφόσον, εξαιτίας της εν λόγω νόσου, έχουν θανατωθεί χιλιάδες ζώα, η ζήτηση σε 
ζωοτροφές είναι σχεδόν μηδενική, δε δύνανται ούτε εκτός ούτε εντός του νομού να 
πουλήσουν την παραγωγή τους, η οποία τιμολογείται στα 24-30 λεπτά το κιλό λόγω 
έλλειψης του είδους στην αγορά. Καθίσταται σαφές ότι, αν δε ληφθούν τα απαραίτητα 
μέτρα, κινδυνεύει να χαθεί η εμπορική περίοδος για το συγκεκριμένο προϊόν, το οποίο 
παραμένει αδιάθετο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε και ποια μέτρα προτίθεστε να λάβετε για τις 
αδιάθετες ποσότητες μηδικής στον Έβρο, που λόγω καραντίνας κινδυνεύουν να μείνουν 
αδιάθετες, οδηγώντας σε οικονομικό αδιέξοδο τους παραγωγούς; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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